
Geachte bedenkers van deze regeling. 

 

Als betrokkene en getroffene speelt dit hele verhaal al bijna 3,5 jaar. 

 

Daar waar in 2020 geklapt werd voor "frontstrijders" (naam door jullie zelf bedacht) bleef het daarna 

erg stil.  

Buiten een speciaal gemaakte en gedrukte munt. Wow! 

 

Het kabinet en regering en met name de ministers van LZS en VWS blinken uit in vertragen en 

frustreren. 

Of zijn het de ambtenaren op het departement?  

 

Daar waar al lange tijd word gesproken over deze regeling is er dan een 33 pagina lang document 

verschenen. 

 

Een 33 pagina lang document welke uitblinkt in voorwaarden waarvan de waardering en begrip verre 

van uitblinkt. 

 

De woorden die meermaals zijn uitgesproken van respect en waardering worden eigenlijk vervangen 

door wantrouwen. 

 

Daar waar alles 3,5 jaar duurde, moeten getroffenen nu even in een paar dagen alles regelen. Ik 

schrijf bewust dagen, omdat de benodigde weken nodig zijn door enkel te wachten op papieren. 

 

Het bedrag van €15000 met de mededeling wie het eerst komt wie het eerst maalt is stuitend. 

 

Tevens het uitblijven van indexatie of aanpassing naar het bedrag passend bij beroepsziekten. 

Cascode 605 en 606 zijn ervoor gemaakt, echter niemand die er iets mee doet. 

 

€15000. Een sigaar uit eigen doos. 

Ontslagen en Wia. 

Enkel en alleen de belastingafdracht van het VSO was al meer dan dit bedrag. 

De gemaakte kosten en achteruitgang is na 3 jaar inmiddels al een 3voud van de regeling.  



 

Dan de voorwaarden. 

Is u bekend dat bij een 1e contact met een besmette patiënt je al besmet kunt raken? "Landurig en 

intensief" is te bizar voor woorden. 

Is u bekend dat LC zich later pas presenteert? Er collega's zijn geweest die nog kortstondig 

probeerden door te werken? En hierdoor buiten de boot vallen? 

 

Ik merk als getroffene dat het alweer te veel is aannhet worden. 

 

Ik verwijs jullie met klem naar de openbaar ingediende verslagen alhier van dhr Faas en van het FNV. 

 

Hierin worden vele argumenten inhoudelijk aan de kaak gesteld. 

 

Het is verder ongelooflijk te moeten constateren dat er mensen zijn geweest die deze 33 pagina's van 

een regeling zo hebben kunnen publiceren. Ik maak me ernstig zorgen over hun kunde. 

 

Als getroffenen uit de acute zorg zo een dossierkennis lieten zien in hun werk zou dat onherroepelijk 

complicaties betekenen voor patiënten en op het matje moeten komen bij de meerdere. 

 

Gezien de regeling en de beperkte tijden in consultatie en openstelling, lijkt deze hele procedure een 

procedure voor de bühne. 

 

De keuze is al gemaakt en zal er niet geluisterd gaan worden. 

 

Ondanks de adviezen van: 

 

*Fnv 

*Cnv 

*OVV1 

*Raad voor Volksgezondheid en  

   Samenleving 

*Raad van State  

*de talloze verhalen van getroffenen  



   zelf 

 

Concluderend. 

Respect en waardering blijkt hier niet echt uit. 


